



ANTRAG AUF BEURLAUBUNG
APPLICATION FOR LEAVE OF ABSENCE

Hinweis: Das pdf Formular kann ab Adobe Reader 7.0 direkt am PC ausgefüllt werden
Note: Filling in this pdf at your computer requires Adobe Reader 7.0 or higher

1.

Studiengang
Study programme

Matrikelnummer
Student number

Name
Family name

Vorname
First name

Bitte teilen Sie Änderungen Ihrer Anschrift, E-Mail-Adresse oder Telefonnummer dem Studierendenservice gesondert mit oder tragen Sie diese über das QIS-Portal selbst ein.

Please communicate changes of your mailing or email address, or telephone number to student services separately, or enter such changes on the QIS portal yourself.

2.

Beurlaubung für das
I request a leave of absence for

Wintersemester 20
Winter term 20

Sommersemester 20
Summer term 20

3.

Grund der Beurlaubung
Reasons for requesting the leave

Gesundheitliche Gründe (1)
Medical reasons

Mutterschutz / Elternzeit (7)
Maternity / parental leave

Sonstige Gründe (9)
Other reasons

Die Erstattung der Semesterbeiträge und Langzeitstudiengebühren ist bis **einen Monat nach Vorlesungsbeginn** möglich. **Die Rückgabe des Studierendenausweises/Semestertickets ist zwingende Voraussetzung!**

Semester fees and long-term study fees can be reimbursed until 4 weeks after the start of lectures on condition that the student ID/semester ticket has been returned by then.

4.

Ich bitte um die Rückerstattung der bereits geleisteten Beiträge auf folgendes Konto
Please transfer the reimbursement to the following bank account

Kontoinhaber
Account holder

Bank
Bank

BIC
BIC

IBAN
IBAN

5.

Ort, Datum
Place, Date

Unterschrift
Signature